
Bestyrelsesmøde 15.11.2021  
Fremmødt: Sabrina, Lea & Sine 

Dagsorden:  

1. Julearrangement  
2. Indkøb af juletræ  

 

Julearrangement  

Bestyrelsen kigger stadig på at kunne afholde et julearrangement for afdelingens beboer start 
december. Vi har snakket om et arrangement med æbleskiver, gløg mm. På grund af udviklingen 
af Corona smitten, afventer vi stadig om dette bliver muligt at afholde.  

 

Indkøb af juletræ 

Vi vil som de andre år, gerne have et juletræ i Atriumgården. Det er aftalt at Lea kontakter Østjysk 
Bolig for videre aftale om indkøb af juletræ.   

 

 


